

二〇二四年香港國際馬匹拍賣會 承購人登記表格



香港賽馬會
The Hong Kong Jockey Club
同心 同步 同進 RIDING HIGH TOGETHER

本人謹此要求登記成為二〇二四年香港國際馬匹拍賣會承購人。

甲. 個人資料

姓名：_____ 手提電話號碼：_____

馬會會員編號：_____ 傳真：_____

電郵地址：_____

拍賣會資格

馬主類別：

個人

合夥

團體* (賽馬團體名稱) _____ (BA 帳戶編號) _____

*此表格必須由賽馬團體其中一位經理人填寫。

馬匹進口許可證類別：(請選擇閣下將於是次使用的許可證)

進口自購曾出賽馬匹 (PP) / 自購新馬 (PPG)

PP / PPG 補替馬匹進口許可證

2023 年 6 月 6 日公布有資格投標買馬及候補中籤人名單

乙. 馬匹試跑示範

三月九日星期六 • 沙田馬場

早上八時三十分 自助早餐 • 早上十時正 馬匹試跑示範

本人將會出席自助早餐及馬匹試跑示範。參加人數包括本人為 _____ 位*。

本人不會出席自助早餐及馬匹試跑示範，但委派本人的代理人出席。

參加人數包括代理人為 _____ 位*。(請填妥丁部)

備注：_____ (如有孕婦、長者、行動不便者或者座位安排意願，另行通知確認安排。)

* 每張馬匹許可證最多可預留四位免費自助早餐，包括閣下或代理人及來賓(年滿三歲的兒童作成人計)。如欲更改人數或取消留位，可於截止登記二〇二四年三月七日星期四中午十二時正前致電 (852) 2966-7267 國際賽馬事務辦事處或電郵 intl.sale@hkjc.org.hk。額外來賓、延誤取消登記或臨時缺席，均會每位收取港幣 350 元。有關款項將從閣下馬會會員賬戶扣除。

丙. 拍賣會

三月十五日星期五 • 沙田馬場 馬匹亮相圈

晚上六時三十分 自助晚餐 • 晚上七時四十五分 拍賣會

本人將會出席自助晚餐及馬匹拍賣會。參加人數包括本人為 _____ 位*。

本人不會出席自助晚餐及馬匹拍賣會，但委派本人的代理人出席並代表本人競投馬匹。

參加人數包括代理人為 _____ 位*。(請填妥丁部)

備注：_____ (如有孕婦、長者、行動不便者或者座位安排意願，另行通知確認安排。)

* 每張馬匹許可證最多可預留四位免費自助晚餐，包括閣下或代理人及來賓(年滿三歲的兒童作成人計)。如欲更改人數或取消留位，可於截止登記二〇二四年三月七日星期四中午十二時正前致電 (852) 2966-7267 國際賽馬事務辦事處或電郵 intl.sale@hkjc.org.hk。額外來賓、延誤取消登記或臨時缺席，均會每位收取港幣 1,600 元。有關款項將從閣下馬會會員賬戶扣除。

承購人須知

有意承購的人士均應該於拍賣會舉行之前檢視拍賣馬匹。他們應該尋求其練馬師的協助及意見。

所有拍賣馬匹於拍賣會舉行之前均由香港賽馬會獸醫進行了不止一次的詳盡檢驗。此等檢驗的所有相關資訊、圖像資料以及紀錄，均可在香港賽馬會獸醫部(診療)的信息庫中查閱。一份所有馬匹檢驗結果的概要，包括馬匹的缺陷及其相關的風險種類，亦可於馬匹試跑示範及拍賣之前獲取。有意承購的人士應該檢閱此等資料，若有需要可以徵詢獸醫對此等資料的意見。

本人登記成為承購人，我確認：

- 本人已閱悉、明白並且接受馬會二〇二四年香港國際馬匹拍賣會的拍賣條款，該等條款刊載於網站 www.hkjc.com/hkis 及刊印於拍賣會目錄，並且接受馬會或拍賣人於拍賣會舉行之前或進行中作出的任何通告及指令(若有)(「拍賣條款」)。於拍賣條款的一般原則並無受到限制的前提下，本人明白並且同意下列各項：
 - 任何拍賣馬匹的買賣合約，均由馬會作為一方，而本人(個人馬主，或代表合夥馬主或代表團體馬主，視乎具體情況而定)作為另一方來簽署。
 - 本人已獲告知應該於拍賣會舉行之前檢視拍賣馬匹，以及查閱所有售前獸醫檢驗的結果(包括馬匹的任何缺陷及其風險種類)，並且明白本人可以徵詢獸醫對此等資料的意見。本人明白並且同意，馬會獸醫提供的任何資料或意見僅屬資訊而已，不可視作該等獸醫或馬會對有關拍賣馬匹的健康或日後適合訓練或競賽的擔保或保證。我確認，本人或本人授權的代理人承購任何馬匹，均是基於我自己或本人授權的代理人之專業知識、檢視及判斷，並無倚賴馬會、拍賣人及/或其各自的僱員或代理所作出的任何聲明或陳述，或在任何方面受此等聲明或陳述所引導。
 - 於擊鎚作實後，本人即被視為已依據「即時所見」的準則承購該拍賣馬匹，並且接受其一切如有及不論其為明顯或潛在的瑕疵、缺點及缺陷等，惟已在「拍賣條款」第六條內明確陳述的情況除外。自擊鎚作實起，本人須自行承擔一切風險，而馬會無論在任何情況下，均不會承擔已獲承購的拍賣馬匹不論如何引致的死亡、受傷或喪失競賽能力的責任。本人亦明瞭及同意，購買純種馬作競賽用途涉及一定風險，有關馬匹於售出後，可能會由於訓練及競賽的壓力，或其他不可預料的情況而罹患不能預知的傷病，或引致原已存在的缺陷惡化。若有上述情況，香港賽馬會或其僱員或其代理概不負責。
 - 除了在「拍賣條款」第六條內已明確陳述的情況，任何拍賣馬匹均不得退回，而已付承購價(或其中任何部分)亦不會獲得退款。
 - 根據「拍賣條款」的有關規定，我須於本人或本人授權的代理人承購馬匹後七(7)天內以港元悉數支付有關賬項。
- 此活動原則上以先到先得的形式預留座位，額滿即止。
- 本人明白本表格要求提供的個人資料均須如實填報，若然未能提供此等資料及所需文件，可能影響對本人的要求之處理。謹此聲明本人已閱讀及完全明白並且同意香港賽馬會的私隱政策聲明的內容，該聲明刊載於香港賽馬會網站：http://www.hkjc.com/chinese/corporate/corp_privacy.asp。

丁. 授權代理人

本人謹此委任以下人士為本人的授權代理人，代表本人處理一切有關於二〇二四年香港國際馬匹拍賣會中購馬的事宜，並代表本人填妥所有必須的文件及辦理完成有關購馬的一切附帶手續。

代理人姓名：_____ 代理人電話：_____

代理人電郵：_____ 代理人傳真：_____

代理人地址：_____

- 本人對本人的代理人於二〇二四年香港國際馬匹拍賣會中可能因購馬而支出的費用總額不設限制。
- 本人謹此限制本人的代理人於二〇二四年香港國際馬匹拍賣會中因購馬而支出的費用總額最高為港元_____。

本人確認：

- 本人已閱悉、明白並且同意支付由本人的代理人經辦的所有承購馬匹的費用。
- 本人發出本授權書時已明確保證，本授權書只可由本人於拍賣開始之前以書面通知馬會撤銷。惟本授權書的撤銷須待馬會書面確認後方告生效。
- 未獲馬會書面接納的「代理人授權書」均屬無效。馬會保留權利可拒絕接納任何授權而毋須給予任何理由。於獲得馬會的書面接納之前，代理人不得根據本授權書進行競投。

會員簽署：_____ 日期：_____

有關「馬匹試跑示範」和「拍賣會」訂座事宜，請致電 (852) 2966-7267 國際賽馬事務辦事處或電郵 intl.sale@hkjc.org.hk。

有關香港國際馬匹拍賣會其他查詢，請致電 (852) 2966-8335 國際馬匹拍賣會辦事處陳斯婷小姐或電郵 intl.sale@hkjc.org.hk。

**2024 HONG KONG INTERNATIONAL SALE
PURCHASER REGISTRATION FORM**



I hereby request to be registered as Purchaser for the 2024 Hong Kong International Sale.

A. PERSONAL DETAILS

Name: _____ Mobile No. : _____

HKJC Membership No. : _____ Fax No. : _____

Email: _____

ELIGIBILITY

Owner Type :

- Sole
- Partnership
- Syndicate* (Name) _____ (BA A/C no.) _____

* This form must be completed and signed by one of the Syndicate Managers.

Horse Import Permit Type : (Please your permit)

- Privately Purchased (PP) / Privately Purchased Griffin (PPG)
- PP / PPG Replacement
- Listed on the Reserve and Tender / Auction List published on 6 June 2023

B. BREEZE UP

**Saturday, 9 March 2024, Sha Tin Racecourse
8:30am Breakfast Buffet • 10:00am Breeze Up**

I will attend the Breakfast Buffet and Breeze Up. Total number of participant(s) including myself _____*

I will not attend the Breakfast Buffet and Breeze Up but authorize my appointed Agent to attend on my behalf. Total number of participant(s) including my appointed Agent _____* (please complete Section D)

Remarks: _____ (if any pregnant woman, elderly, people with disabilities or special seat preference. Arrangements will be confirmed separately)

* Each horse import permit is eligible to reserve the breakfast buffet for a maximum of 4 persons including yourself and guests (Children will be counted as one adult if older than 3 years old). You may change/cancel your reservation by contacting International Racing Office at (852) 2966-7267 or intl.sale@hkjc.org.hk by 12:00 noon on Thursday, 7 March 2024. A fee of HK\$350 per person will be charged to your HKJC Membership account in case of extra attendee, late cancellation or no show.

C. SALE

**Friday, 15 March 2024, Parade Ring, Sha Tin Racecourse
6:30pm Dinner Buffet • 7:45pm Auction**

- I will attend the Dinner Buffet and Sale. Total number of participant(s) including myself _____*
- I will not attend the Dinner Buffet and Sale but authorize my appointed Agent to place bids on my behalf in the Sale. Total number of participant(s) including my appointed Agent _____* (please complete Section D)

Remarks: _____ (if any pregnant woman, elderly, people with disabilities or special seat preference. Arrangements will be confirmed separately)

* Each horse import permit is eligible to reserve the buffet dinner for a maximum of 4 persons (first-come-first-served basis) including yourself and guests (Children will be counted as one adult if older than 3 years old). You may change/cancel your reservation by contacting International Racing Office at (852) 2966-7267 or intl.sale@hkjc.org.hk by 12:00 noon on Thursday, 7 March 2024. A fee of HK\$1,600 per person will be charged to your HKJC Membership account in case of extra attendee, late cancellation or no show.

NOTE TO PURCHASERS

All prospective purchasers are advised to inspect the horses prior to the Sale. They are encouraged to collaborate with and to seek the advice of their trainers when doing so.

All horses have gone through full veterinary examinations conducted by the veterinary surgeons of The Hong Kong Jockey Club ("HKJC") on more than one occasion prior to the Sale. All information, images and recordings obtained during these examinations are available for viewing at the repository at the Department of Veterinary Clinical Services. A summary of the findings on all horses, including imperfections and their respective risk category, will also be available prior to the Breeze-Up and Sale. Prospective purchasers are encouraged to review the material available and seek a veterinary opinion on such material if they consider necessary.

By signing this form and registering as a Purchaser, I confirm that:

1. I have read, understand and agree to be bound by the HKJC's 2024 Hong Kong International Sale Conditions of Sale as posted on www.hkjc.com/hkis and printed in the Catalogue for the Sale, as well as any announcements and instructions made or given by HKJC or the Auctioneer before or during the Sale (if any) (the "Conditions of Sale"). Without limiting the generality of the Conditions of Sale, I understand and agree that:-
 - (a) The contract of sale of any Lot will be made between HKJC and on one part, and myself (as the sole owner, or on behalf of the partnership or the syndicate, as the case may be) on the other part.
 - (b) I have been advised to inspect the Lot and take note of the findings of all pre-sale veterinary examinations (including any imperfection and its risk category) prior to the Sale, and understand that I may seek veterinary opinion on the material available. I understand and agree that any information or opinion provided by a HKJC veterinary surgeon shall be for information only and shall not be regarded as a warranty or guarantee on the part of the relevant veterinary surgeon or HKJC for the Lot's health or horse training or racing suitability in the future. I confirm that any purchase made by me or my Authorized Agent is based on my own or my Authorized Agent's expertise, inspection and judgement, and I have not relied on or been induced in any way by any statement or representation made by HKJC, the Auctioneer, and/or their respective employees or agents.
 - (c) Upon the fall of the hammer, I shall be deemed to have taken the Lot on an "as-is" basis and subject to all defects, faults, imperfections and the like, whether latent or patent, other than those expressly stated in Paragraph 6 of the Conditions of Sale. The Lot shall be at my own risk in all respects from the fall of the hammer and HKJC shall in no circumstances be liable for death of or injury to, or loss of use of the Lot howsoever caused. I also understand and accept that there are risks involved in purchasing a Thoroughbred for racing purposes, which may suffer unforeseen injuries or ailments or exacerbation of pre-existing imperfections post sale due to training and racing stress and other unpredictable circumstances, which shall be of no responsibility to HKJC or any of its employees or acting representatives.
 - (d) Other than in circumstances as expressly set out in Paragraph 6 of the Conditions of Sale, no Lot shall be returnable and no purchase price (or any part thereof) shall be refundable.
 - (e) I shall settle all accounts in full in respect of any purchase(s) by me or on my behalf within seven (7) calendar days of purchase in Hong Kong dollars only in accordance with the provisions in the Conditions of Sale.
2. Seats are allocated on a first-come-first-served basis.
3. I understand that the provision of all personal information requested in this form is obligatory and failure to provide such information and the required documents may affect the processing of my request. I declare that I have read and fully understand and agree with the contents of the Privacy Policy Statement of The Hong Kong Jockey Club at http://www.hkjc.com/english/corporate/corp_privacy.asp.

D. AGENT AUTHORIZATION

I hereby appoint the following person to be my Authorized Agent and to act for me in all matters relating to the purchase of horses at the 2024 Hong Kong International Sale and complete all necessary documents and do all things incidental to and in furtherance of such purchases on my behalf.

Name of Agent : _____ Agent's Mobile No.: _____

Agent's Email : _____ Agent's Fax No.: _____

Address of Agent : _____

- I place no limitation on the total sum my Agent may expend on the purchase of horse(s) in the 2024 Hong Kong International Sale.
- I hereby limit my Agent to a total sum of HK\$ _____ to expend on the purchase of horse(s) in the 2024 Hong Kong International Sale.

I confirm that:-

1. I have read, understand and agree to pay for all purchases executed by my Agent.
2. This Authorization is given on the express undertaking that it may be revoked only by me in writing to HKJC prior to the Sale commencing. Any revocation of this Authorization will not be effective until a written confirmation has been issued by HKJC.
3. No Agent Authorization is effective unless it has been accepted in writing by HKJC which reserves the right to withhold acceptance without giving any reason. An Agent may not bid under this Authorization until such written acceptance has been received.

For any enquiries related to registration of "Breeze Up" or "The Sale", please contact International Racing Office at (852) 2966-7267 or intl.sale@hkjc.org.hk .

For further enquiries regarding to International Sale, please call Ms Keyo Chan of International Sale Office at (852) 2966-8335 or intl.sale@hkjc.org.hk .

Signature: _____ Date: _____